
Na temelju članka  118.  Poslovnika o radu Gradskog vijeća Grada Hvara („Službeni 

glasnik Grada Hvara“, broj: 5/09, 7/09, 4/10, 2/11 i 6/13), s a s t a v l j a   s e 

ZAPISNIK 
o radu 19. sjednice Gradskog vijeća Grada Hvara,                                                                 

održane dana 19. rujna 2014. godine, u Gradskoj loži – Loggi u Hvaru 
 
Početak sjednice u 8:30 sati.  
 
Tonski zapis je sastavni dio ovog Zapisnika. 
 
Predsjednik Gradskog vijeća Marko Jeličić, dipl. iur.  (u daljnjem tekstu: Predsjednik), 
pozdravlja nazočne. 
Prozivkom vijećnika utvrđuje se kvorum.  
N a z o č n i   v i j e ć n i c i: Ivana Visković, dipl. učitelj, MandicaHuljić, Marija Mlinac, Fabijan 
 Vučetić, Katia Zaninović Dawnay, Marko Jeličić, dipl. iur., Nada 
 Jeličić, Frano Bibić, dipl. iur., Jurica Miličić, mag. iur.,  
Vinko Ravlić, bac. oecc., Đurđa Bracanović, Stjepan Jeličić i 
 dr. Drago Carić.  
I z o č n i h   v i j e ć n i k a:   nema.  
 
Predsjednik utvrđuje da su svi vijećnici nazočni današnjoj sjednici i za istu predlaže slijedeći  
 

D n e v n i   r e d: 
 

1. Verifikacija Zapisnika sa 18. sjednice Gradskog vijeća Grada Hvara,  
2. Pitanja vijećnika,  
3. Prijedlog Polugodišnjeg izvješća o izvršenju Proračuna Grada Hvara za 2014. godinu, 
4. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o poslovima premještanja i blokadi nepropisno 

zaustavljenih i parkiranih vozila, visini troškova premještanja i čuvanja vozila, blokade 
i deblokade vozila   te povjeravanju poslova,  

5. Prijedlog Odluke o dodjeli javnog priznanja Grada Hvara, 
6. Prijedlog Odluke o raspisivanju  natječaja za stipendiju Grada Hvara,  
7. Prijedlog Odluke o ponudi za sklapanje novog ugovora o zakupu poslovnog prostora 

broj 1. i 2. , u objektu tvrđave Španjola – Fortica, 
8. Prijedlog Odluke o ponudi za sklapanje novog ugovora o zakupu poslovnog prostora 

broj 3., u objektu tvrđave Španjola-Fortica, 
9. Prijedlog Odluke o ponudi sklapanja novog ugovora o zakupu na određeno vrijeme za 

poslovni prostor ex Bonaparte, čest. zgr. 28. k. o. Hvar,  
10. Prijedlog Zaključka povodom peticije Udruge za održivi razvoj Grada i otoka Hvara 

„DIGNITEA“,  
11. Prijedlog  Odluke o osnivanju ustanove u kulturi – Centar za kulturu Grada Hvara,    
12. Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem 

ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića  „VanđelaBožitković“ u Hvaru,  
13. Prijedlog Zaključka o očitovanju na ponudu o pravu prvokupa ¼ dijela nekretnina 

upisanih  u zk. ul.  1428, 909, 1416 k. o. Hvar,  
14. Prijedlog Zaključka o donošenju Plana gospodarenja otpadom Grada Hvara za 

razdoblje 2014-2020. godine,  



15. Prijedlog Rješenja o dopuni Rješenja o imenovanju Gradskog povjerenstva za procjenu 
šteta od elementarnih nepogoda.  
 

Predsjednik otvara raspravu o predloženom dnevnom redu. Nema prijava za raspravu.  
Nakon glasovanja Predsjednik utvrđuje da je predloženi dnevni red jednoglasno prihvaćen.  

 
Točka  1. 

Verifikacija Zapisnika 18. sjednice Gradskog vijeća Grada Hvara 
 
Predsjednik otvara raspravu o Zapisniku 18. sjednice Gradskog vijeća Grada Hvara.  Nema 
prijava za raspravu.  
Predsjednik utvrđuje da je Zapisnik 18. sjednice Gradskog vijeća Grada Hvara  jednoglasno 
prihvaćen.  

Točka 2. 
Pitanja vijećnika 
Frano Bibić 

1. Pred kraj je sezone, tijekom godine postavljana su pitanja kao npr. : 
pitanje poslovnih prostora,  štandova, štekata i sl. Da li je Gradonačelnik voljan 
održati sastanak sa predstavnicima stranaka radi odgovora na postavljena pitanja 
tijekom godine? 

2. U Osnovnoj školi ista osoba sa nedovoljnom kvalifikacijom predaje dva predmeta: 
informatiku i matematiku. Osoba koja je predavala matematiku išla je u mirovinom i 
znajući za tu činjenicu odmah je trebalo raspisati natječaj. Roditelji učenika smatraju  
da učenici ne dobivaju adekvatnu obuku. Gradonačelnik je osoba koja se treba 
založiti da se taj problem riješi.  
 

Predsjednik postavlja pitanja: 
1. Je li napravljena procjena kolikoće naš proračun utjecati Vladina najava smanjenja 

poreza na dohodak? Koliko će se smanjiti prihodi? Hoće li se smanjenje kompenzirati  
povećanjem drugih prihoda ili smanjenjem rashoda i kojih? 

2. U kontekstu govora o uređenju Loggie, hoće li Gradska Loggia za Dan Grada dobiti 
zavjese i vrata koji su naručeni još lani? 

3. Kada će se ovi ružni grafiti koji su ispisani po kamenim zidovima u gradu očistiti koje 
radnje službe poduzimaju po tom pitanju?  

Gradonačelnik  odgovara na postavljena vijećnička pitanja. 
- Prijedlog vijećnika Bibića glede koordinacije prihvaćam.  
- Nemam saznanja, iako imam dobru suradnju sa Ravnateljicom Osnovne škole, da u  

školi djeca ne dobivaju adekvatnu naobrazbu u predmetima matematike i 
informatike. Prosvjeta je u nadležnosti Županije. 

- Glede čišćenja očistili smo Kazalište i pročelje Loggie.  
Frano Bibić – Nisam spomenuo Ravnateljicu u školi, ona radi po zakonu. Samo sam naglasio 
ukoliko neko ide u mirovinu treba odmah raspisati natječaj  za to upražnjeno radno mjesto.  
Stjepan Jeličić ističe problem vezivanja brodica i nadležnosti Lučke kapetanije.  
Nada Jeličić  

1. Imali smo situaciju sa redarima ovo ljeto kakvu smo imali. Zanima me kad će Grad 
imati svoje komunalne redare sa potpunim ovlastima? 



2. Na više lokacija su postavljene kamere kraj kontejnera što je hvalevrijedna investicija 
ali smeće oko kontejnera smanjilo se tek neznatno. U početku je bilo relativno čisto 
ali onda se nastavilo po starom. Na koji način to funkcionira, očitavaju li se snimke, 
jesu li prekršitelji kažnjavani i koliko je bilo prekršajnih prijava kroz ljeto? 

3. Što se poduzelo po pitanju zaključaka ovog Vijeća vezanih za pitanja zdravstva tj. 
zahtijeva za osnivanjem vlastitog doma zdravlja i izgradnje staračkog doma? 

Đurđa Bracanović 
U Programu Turističke zajednice Hrvatske je Projekt Hrvatska 365 dana o produženju  
sezone. TZ Grada Hvara nije se prijavila za ovaj projekt iako je ispunjavala uvjete. Otok se 
trebao prijaviti za sve turističke zajednice na otoku ali problem je kod nas ujedinjena svih 
otočkih turističkih zajednica.  
Gradonačelnik 
1. Vijećnik Stjepan Jeličić je u pravu. Glede vezivanja brodica ovlasti ima lučki kapetan.  
2. Pitanje vijećnice Nade Jeličić glede komunalnih redara, ističem da ćemo taj problem 

riješiti otvaranjem još jednog radnog mjesta za komunalnog redara.  
Kamere još nisu svugdje postavljene. Odvoz smeća, pitati direktora Komunalnog Hvar 
d.o.o. 
Glede Projekta Hrvatska 365 – odgovorna osoba u TZ zaključila je da Hvar nije 
destinacija za pilot projekte. To je otočki problem, izostala je inicijativa ostalog dijela 
otoka.  

Drago Carić 
Sanacija sanitarnih čvorova na Trgu sv. Stjepana? 
Prijedlog Sporazuma u svezi korištenja ultrazvučnog aparata poslali smo  
Domu zdravlja prije dva mjeseca i nemamo odgovora.  
Koliki su bili prihodi od zadnjeg koncerta na Venerandi? 
Gradonačelnik  
Ambulante su Doma zdravlja u SDŽ, mi smo uredili sanitarne čvorove i izvođaču radova biti 
će plaćeno.  
Prihoda od zadnjeg koncerta nije bilo u financijskom smislu budući je to bio humanitarni 
koncert za djecu s posebnim potrebama.  
Glede ultrazvučnog aparata Grad Hvar je sve što je trebao odradio.  
Margita Petrić Hraste–Što se tiče  najavljenih izmjena   Zakona o porezu na dohodak, točni 
izračuni i projekcije su nemogući, pa glede toga napravili smo izračun primjenom na plaće 
gradskih djelatnika i došli smo do rezultata koji ukazuje na smanjenje plaća za  25%do  30%.  
Frano Bibić – Dva člana Nadzornog odbora Nautičkog centra Hvar d. o. o. dala su ostavku. 
Koji su novi članovi i ako nisu imenovani zašto nisu? 
Stjepan Jeličić – Da li i tko smije imati kolpomorto? Nakon 10 godina kolpomorto je dignut.  
Ante Buzolić, direktor Nautičkog centra Hvar d. o. o.- Jučer je bila akcija na predjelu Hula- 
hula a mi nismo znali za tu akciju. Glede vađenja bova trebate pitati Lučku kapetaniju.  
Katia Zaninović Dawnay 

1. Iznenađeni smo peticijom koju smo dobili u materijalima radi buke i nereda iz 
prostora hotela Pharia u inače mirnoj Majerovici. Koje radnje će grad poduzeti kako 
bi se pomoglo stanovnicima grada koji imaju pravo na mir i privređivanje od turizma.  

2. Zatražili smo od Gradonačelnika u više navrata da nam se dostavi ugovor o zakupu 
javne površine na kojoj je smještena djelatnost prodaje sladoleda na puntu rive. 
Mogu li nam službe ili Gradonačelnik objasniti što je s tim  ugovorom? 



3. Jeste li osobno  izvijestili vlasnike CarpeDiema kao i vlasnike YW i druge slične 
manifestacije, da YW (i drugi takvi) nisu dobrodošli druge godine i to iz dva razloga: 
a) Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo takav zaključak, 
b) YW i drugi se nisu pridržavali ni jednog zakonskog uvjeta pod kojima su dobili 

zeleno svjetlo od vas. Naime, Vi ste nam prošle godine rekli da su konkretno 
predstavnici YW bili kod Vas i da ste im Vi odobrili manifestaciju zvanu „YW“ pod 
uvjetom da su njihove aktivnosti u skladu sa zakonom kao i sa odlukama 
Gradskog vijeća – a mi znamo da nisu ni jedno ni drugo. Pa ako ih već niste 
izvijestili kada ćete to učiniti? Oni već sada planiraju drugu sezonu.  

 
Gradonačelnik 
Dobio sam Odluku od Nautičkog centra Hvar d. o. o.  o imenovanju novih članova u 
Nadzorni odbor i to je sada riješeno.  
Ljudi imaju pravo na peticiju. Policija je temeljem prijave intervenirala i više nema 
prijava.  
Bivši Gradonačelnik je produžio ugovor do 2016. g. za korištenje javne površine na 
puntu Rive. 
Glede buke donijeli smo kartu buke a osim jahti ima i drugih koji ugrožavaju javni red 
i mir i svi su dobili Zaključak Gradskog vijeća. 
Katia Zaninović Dawnay – Po mome saznanju ne postoji ugovor za šank.  
Vi imate ovlasti ukinuti štekat zbog onog što čine i nas zanima hoćete li tako i 
postupiti? 
 

Točka 3.    
Prijedlog Polugodišnjeg izvješća o izvršenju Proračuna Grada Hvara za 2014. godinu 
Margita Petrić Hraste, voditelj Službe za proračun i financije – izlaže kao u 
materijalima.  
Drago Carić – ističe problem financiranja Hitne pomoći.  
Katia Zaninović Dawnay– Slaba je realizacija glede prihoda, primjerice za spomeničku 
rentu prihodi nisu realizirani niti 15%.  
Potrošnja raste,  ulaganje u infrastrukturu pada .  
Kada je Gradsko vijeće odobrilo jamstva Sportskom centru? 
Gradonačelnik  
Ističem da su kod nas sezonski poslovi i Proračun se tek sada puni.  
Spomenička renta tek se sada naplaćuje.  
Margita Petrić Hraste  
Hitna medicinska pomoć za 2014. godinu 490.000,oo kuna. 
Glede spomeničke rente rješenja se izdaju jednom godišnje i treba se znati  tko su 
sezonci.  
Sportskom centru je dato jamstvo u vidu bjanko zadužnice. Do 2013. godine Sportski 
centar je izvršavao svoje obveze i preostao je još dug u iznosu od 460.000,oo kuna. 
Katia Zaninović Dawnay 
Kapitalnih ulaganja nema.  
Grad je suvlasnik Sportskog centra sa udjelom od 15%.  
Kako je moguće zaduženje  bez odluke Gradskog vijeća? 
Fabijan Vučetić – Da li se grad naplatio po regresnom zahtjevu.  
 



Gradonačelnik  
Ima kapitalnih investicija i biti će ih.  
Glede Sportskog centra donesena je odluka na Gradskom vijeću inače se ne bi mogao 
zadužiti.  
Katia Zaninović Dawnay -  Odluku Gradskog vijeća nisam vidjela i tražim da se ista 
dostavi vijećnicima.  
Frano Bibić – Sportski centar je tu i odluka Gradskog vijeća je donesena jednoglasno 
prije deset godina i to je sada na ponos grada. 
Gradonačelnik – Radije bih da se zove nogometni klub ali Sportski centar nam je 
potreban zbog djece. Sve smo pokušali da kredit preuzme nogometni klub i mi taj 
kredit moramo vratiti. 
Katia Zaninović Dawnay – Predstavnici  Sportskog centra nikada se nisu pojavili na 
Gradskom vijeću, a mi plaćamo njihove dugove. Napominjem da je trava na igralištu 
crna.   
Stjepan Jeličić – O sportu se govori samo na ovaj način.  Trava je crna jer nije rađena 
od kvalitetnog materijala, neadekvatan granulat. Do sada učinjeno bili su preduvjeti 
da djeca imaju danas ono što imaju i zahvaljujem vijećnicima koji su tada donijeli 
takvu odluku. Dugovi će se platiti a ništa nije odneseno iz Hvara. To nije izgubljena 
investicija a što nije valjalo neka se raščisti.  
Gradonačelnik – Uređenje igrališta DA i bio sam vijećnik u vrijeme donošenja odluke. 
Nije velika investicija da se produži vijek trajanja nogometnom igralištu.  
Frano Bibić– Sportski centar je odlična stvar. Sada imamo igralište a mogli smo imati i 
tri zgrade. Da li radi Odbor za sport i kulturu? 
Drago Carić – Ekološki certifikat trebamo dobiti za igralište.  
Stjepan Jeličić – Na igralištu se ne igra na visokim temperaturama. Nema sredstava za 
rješavanje problema po pitanju zdravlja. U listopadu počinju aktivnosti kada nisu 
visoke temperature.  
Predsjednik nakon glasovanja utvrđuje da je predloženo Polugodišnje izvješće o 
izvršenju Proračuna Grada Hvara za 2014. godinusa 10 glasova „ZA“ i 3 suzdržana 
izglasano.  
 

Točka 4.  
Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o poslovima premještanja i blokadi nepropisno 
zaustavljenih i parkiranih vozila, visini troškova premještanja i čuvanja vozila, blokade 
i deblokade vozila te povjeravanju poslova 
 
Lina Vranković, voditelj Službe tajništva - izlaže kao u materijalima.  
Predsjednik otvara raspravu. Nema prijava za raspravu.  
Nakon glasovanja Predsjednik utvrđuje da je predložena Odluka…jednoglasno 
prihvaćena. 
 

Točka 5.  
Prijedlog Odluke o dodjeli javnog priznanja Grada Hvara 
 
Predsjednik otvara raspravu. 
Fabijan Vučetić – Odbor za dodjelu javnih priznanja predložio je da se Mirjani 
Kolumbić uz nagradu za životno djelo dodjeli i novčana nagrada u iznosu od 8.000,oo 



kuna. Ovakav prijedlog nije u skladu sa Pravilnikom te predlažem da se izmjeni na 
način da se Mirjani Kolumbić dodjeli osobna nagrada u vidu diplome uz novčanu 
nagradu od 5.000,oo kuna. 
Apeliram na izmjeni Pravilnika.  
Predsjednik zaključuje raspravu.  
Glasovanje o dodjeli javnih priznanja Grada Hvara za:  

- FREE FOR RADIO, kolektivna nagrada u obliku diplome i plakete – jednoglasno 
izglasano. 

- RADOSLAV BENČIĆ, zlatna plaketa Grada Hvara i uvjerenje – jednoglasno izglasano. 
- DRAŠKO BAUMGARTEN, srebrna plaketa  Grada Hvara i uvjerenje, sa 10 glasova „ZA“ 

i 3 suzdržana, izglasano. 
- MIRJANA KOLUMBIĆ, osobna nagrada Grada Hvara u obliku diplome i novčane 

nagrade od 5.000,oo kuna – jednoglasno izglasano.  
 

Točka 6.  
Prijedlog Odluke o raspisivanju natječaja za stipendiju Grada Hvara 
 
Nela Rakić Paduan – voditelj Službe gospodarstvo… izlaže kao u materijalima. 
Predsjednik otvara raspravu. Nema prijava za raspravu.  
Predsjednik utvrđuje da je predložena Odluka o raspisivanju natječaja za stipendiju Grada 
Hvara jednoglasno prihvaćena.  
 

Točka 7.  
Prijedlog Odluke o ponudi za sklapanje novog ugovora o zakupu poslovnog prostora broj 1. i 
2., u objektu tvrđave Španjola– Fortica 
 
Lina Vranković izlaže kao u materijalima.  
Predsjednik otvara raspravu. Nema prijava za raspravu.  
Nakon glasovanja Predsjednik utvrđuje da je predložena Odluka za sklapanje novog ugovora 
o zakupu za poslovne prostore broj: 1. i 2.,  u objektu tvrđave Španjola – Fortica 
jednoglasnom prihvaćena.  
 

Točka 8.  
Prijedlog Odluke o ponudi za sklapanje novog ugovora o zakupu poslovnog prostora broj 3., u 
objektu tvrđave Španjola – Fortica  
 
Predsjednik otvara raspravu. Nema prijava za raspravu. Nakon glasovanja utvrđuje da je 
predložena Odluka o ponudi za sklapanje novog ugovora o zakupu poslovnog prostora broj 
3., u objektu tvrđave Španjola – Fortica jednoglasno prihvaćena.  
 

Točka  9.  
Prijedlog Odluke o ponudi sklapanja novog ugovora o zakupu  na određeno vrijeme za 
poslovni prostor ex Bonaparte, čest- zgr. 28 k. o. Hvar  
 
Predsjednik daje obrazloženje iz materijala. Otvara raspravu. Nema prijava za raspravu.        
Nakon glasovanja Predsjednik utvrđuje  da je predložena Odluka o sklapanju novog ugovora 



o zakupu na određeno vrijeme za poslovni prostor ex Bonaparte, čest. zgr. 28 k. o. Hvar,  
jednoglasno prihvaćena. 

Točka 10.  
Prijedlog Zaključka povodom peticije Udruge za održivi razvoj Grada i otoka Hvara 
„DIGNITEA“ 
Joško Rosso, za Dignitea 
Udruga za održivi razvoj Grada i otoka Hvara „DIGNITEA“ predlaže Gradskom vijeću da 
donese dva zaključka i to:  

Z a k l j u č a k  
I. Sukladno članku 75. Zakona o pomorskom dobru i morskim lukama  da Gradsko 

vijeće zatraži osnivanje vlastite lučke uprave. 
II. Traži se od Županijske skupštine poništenje proširenja lučkih područja  luka na 

otoku Hvaru, te se traži prethodno mišljenje predstavničkih tijela jedinica lokalne 
samouprave otoka Hvara.  

III. Traži se obustava naplata naknade za vez u komunalnom dijelu luke do osnivanja 
vlastite lučke uprave na području Grada Hvara. 
 

Z a k l j u č a k 
o promjeni članka 75. Zakona o pomorskom dobru i morskim lukama 

 
I. Predlaže se promjena članka 75. Zakona o pomorskom dobru i morskim lukama  

uvođenjem novog pojma: lokalna lučka uprava, koji bi glasio:  
„Radi upravljanja, gradnje i korištenja luka otvorenih za javni promet koje su od 
županijskog i lokalnog značaja za područje svake županije osniva se jedna 
županijska lučka uprava , a mogu se osnivati i lokalne lučke uprave.  
 
Osnivač županijske lučke uprave je županija a odluku o njenom osnivanju donosi 
županijska skupština.  
 
Osnivač lokalne lučke uprave je jedinica lokalne samouprave na čijem se području 
nalazi lučka uprava a odluku o njenom osnivanju donosi općinsko ili gradsko 
vijeće.  
 
Odluka o osnivanju lučke uprave može se donijeti nakon utvrđivanja lučkog 
područja.  
 
Na lučke uprave primjenjuju se odredbe ovoga Zakona koje se odnose na lučku 
upravu koju osniva Vlada Republike Hrvatske, ako neko pitanje za te lučke uprave 
nije drugačije uređeno.  
 
Ministar će donijeti propis kojim  će se odrediti kriterij za osnivanje lokalnih lučkih 
uprava .  
 
Nada Jeličić- U cijelosti podržavam predloženi Zaključak.  
Frano Bibić – Nautički centar Hvar d. o. o. treba iznijeti svoje stajalište Županiji i 
njegovo viđenje cjelokupne situacije.  



Drago Carić – Prihodi Županije su ogromni a Grad dobije samo 5% za asistenciju. 
Njihovo proširenje je dubiozno. Da li su obavijestili ovo Vijeće? Grad može imati 
svoju lučku upravu jer i drugi je imaju, presedani već postoje. Neka Grad podnese 
zahtjev pa će Županija odobriti.  
Gradonačelnik – Mi imamo već pravo ali Županija treba donijeti odluku. Nadam se 
da će se praksa promijeniti ali nisam preveliki optimist.  
Moguća je realizacija kada se zakon promijeni u smislu da se zaobiđe Županija i to 
tako da onaj tko želi osnovati lučku upravu to može bez županijske odluke.  
Promjena zakonodavnog okvira za nas je najbitnija.  
Katia Zaninović Dawnay -  Ako ništa ne pitamo nećemo niti dobiti. Na nama je da 
se izborimo. Podržat ću to kao imperativ.  
Gradonačelnik – Zahtjev je podnesen još 2005. godine.  Sve druge županije su 
dobile.  Potrebna nam je odluka županijske skupštine za realizaciju.   
Frano Bibić– HDZ je za samostalnost lučke uprave. Da li Nautički centar Hvar d. o. 
o. može sve asistirati i koliko im to povećava prihode? Ukoliko bi to donosilo 
znatne prihode bilo bi šteta propustiti taj novac. Oko toga se ne može raspravljati 
ako taj prihod znači veliki novac.  
HDZ je za formiranje samostalne gradske lučke uprave .  
Ante Buzolić – Lučka pristojba je prihod Županije. Za putnike preko brodara 
naplaćuje Lučka uprava.  
Prvi put sada je donesen Pravilnik, investicije se definiraju i sve ide prema 
boljemu.  
Frano Bibić – Da li proširenjem obuhvata proširuje se i asistencija Nautičkog 
centra? Da li to utječe na naplatu sredstava? 
Ante Buzolić – Što se tiče proširenja luke ona je određena i prvim Pravilnikom. 
Lučka uprava naplaćuje za kruzere  a mi od toga nemamo ništa iako radimo taj 
posao. Više se može zaraditi kroz asistenciju, ulaganja i sl.  
Frano Bibić – Imam tri prijedloga : 
1. Formirati samostalnu gradsku lučku upravu. 
2. Protiv smo proširenja lučkog područja. 
3. Obustava naplate za vez domicilnom stanovništvu.  

Nada Jeličić – Trebamo osnovati lučku upravu a sami možemo proširivati granice 
lučkog područja.  
Predsjednik određuje glasovanje o: 
1.  prijedlogu za osnivanjegradske lučke uprave i nakon glasovanja utvrđuje da je 

prijedlog jednoglasno izglasan. 
2. Poništenje proširenja granica lučkog područja, sa 3 glasa „ZA“, 5 glasova „PROTIV“ 

i 5 suzdržanih,  prijedlog nije izglasan.  
3. Obustava naplate vezova domicilnom stanovništvu, jednoglasno izglasano.   
4. Izmjena članka 75. Zakona o pomorskom dobru i morskim lukama, jednoglasno 

izglasano. 
 

Točka 11. 
Prijedlog Odluke o  osnivanju ustanove u kulturi – Centar za kulturu Grada Hvara 
 
Nada Jeličić – Elaborira predloženu Odluku o osnivanju ustanove u kulturi kao u 
materijalima.  



Jurica Miličić – Ustanova u kulturi sada Gradu nije potrebno budući je to dodatni trošak za 
Grad.  
Nada Jeličić – Služba za društvene djelatnosti ima svoj opis poslova i imali smo sreću da je to 
obavljao gospodin Milan Lakoš, koji je svu svoju energiju uložio u taj posao a dogodine ide u 
mirovinu.  
U toj ustanovi trebalo bi zaposliti samo ravnatelja.  
Jurica Miličić –  Grad sada naplaćuje ulaznice za spomenike kulture  i za sadašnje potrebe to 
je dovoljno.  
Nada Jeličić – U javnoj ustanovi kulture bili bi stručni ljudi koji bi stručno vodili širok 
dijapazon poslova. Treba se ojačati kulturni prostor Grada a ne da nam ga drugi promoviraju 
a ustvari promoviraju sebe kroz naš grad.  
Katia Zaninović Dawnay – Šokirana sam sa stavom HDZ-a da nam ne treba ustanova u 
kulturi. Ne mogu vjerovati da nam takva ustanova ne treba. To je Carpediem i partijanerski 
đir.  
Jurica Miličić – Nisam spomenuo niti jednom riječju Carpediem.  
Frano Bibić – Niti jedna stranačka opcija neće naređivati HDZ-u. Mi imamo svoj stav i biti 
ćemo protiv osnivanja ustanove u kulturi.  
Jurica Miličić – Kultura u Hvaru nije na niskim granama. Mi smo za kulturu ali HDZ je 
apsolutno protiv javne ustanove u kulturi.  
Drago Carić – Nova ustanova u kulturi imala bi ravnatelja i upravno vijeće. Centar za zaštitu 
kulturne baštine imali smo do 1992. godine i dali smo ga Županiji. Prijedlog o Centru za 
kulturu razmatrati za ubuduće.   
Đurđa Bracanović – Ustanova nema čime upravljati jer  spomenici nisu u takvom stanju da bi 
se u njima održavalo ono što je predviđeno kao djelatnost ustanove u kulturi. 
Treba osnovati ustanovu i zaposliti čovjeka nakon uređenja prostora.  
Predsjednik zaključuje raspravu i nakon glasovanja utvrđuje da sa: 3 glasa „ZA“, 9 glasova 
„PROTIV“ i 1 suzdržan, predložena Odluka o osnivanju ustanove u kulturi – Centra za kulturu 
nije izglasana.  
 

Točka 12.  
Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i 
načinu rada Dječjeg vrtića „VanđelaBožitković“ Hvar  
 
Predsjednik otvara raspravu. Nema prijava za raspravu. Nakon glasovanja utvrđuje da je 
predloženi Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i 
načinu rada Dj. vrtića „VanđelaBožitković“ Hvar, jednoglasno izglasan.   
 

Točka 13. 
Prijedlog Zaključka o očitovanju na ponudu o pravu prvokupa ¼ dijela nekretnina upisanih u 
zk. ul. 1428, 909 i 1416 k. o. Hvar 
 
Lina Vranković – Ljiljana MeneghelloOstojčić, po odvjetniku Petru Ćubela iz Zagreba, 
dostavila je Gradu Hvaru Ponudu prava prvokupa u kojoj nudi Gradu nekretnine upisane u 
zk. ul. 1428, 909 i 1416 za ¼ dijela. Budući Grad Hvar nema sredstava za ovu namjenu 
predlaže se Gradskom vijeću da donese Zaključak kojim se očituje da se neće koristiti pravom 
prvokupa na predmetnim nekretninama.  
Frano Bibić – Da li su materijali po ovoj točki prošli nadležni Odbor? 



Lina Vranković – Ovo je zakonska obveza za očitovanje na ponudu o pravu prvokupa. 
Frano Bibić – Nema potrebne dokumentacije u materijalima.  
Lina Vranković -  Gradu je dostavljena sva potrebna dokumentacija.  
Predsjednik zaključuje raspravu i nakon glasovanja utvrđuje da je predloženi Zaključak o 
očitovanju na ponudu o pravu prvokupa ¼ dijela nekretnina upisanih u zk. ul. 1428, 909 i 
1416 k. o. Hvar jednoglasno izglasan.  
 

Točka 14.  
Prijedlog Zaključka o donošenju Plana gospodarenja otpadom Grada Hvara za razdoblje 
2014. – 2020. godine  
 
Doro Abdulmar – izlaže kao u materijalima.  
Katia Zaninović Dawnay– Je libio javni uvid? Gdje se planiraju reciklažna dvorišta? Što je s 
prigradskim naseljima? Puno je odbačenih automobila osobito na ulazu u Brusje.  
Sustav naplate po količini otpada je u redu.  
Centar za gospodarenje otpadom u kojoj je fazi? 
Doro Abdulmar – Javni uvid je proveden ali nije bilo primjedbi.  
Centar za gospodarenje otpadom teško će biti uspostavljen. To je dugotrajan i težak proces 
ali ide naprijed. Treba uspostaviti Centar za otočki balirani otpad.  
Naplaćivanje preko volumena smeća za nas je novina.  
Divlje odlagalište je u sanaciji.  
Najveći problem je edukacija građana i građevinski otpad.  
Nada Jeličić – Hoće li se nastaviti s naplatom po količini vode? 
Doro Abdulmar – Komunalno Hvar d. o. o. mora se pripremiti za naplatu po volumenu i 
odmah početi s  takvom naplatom a do tada biti će po starom načinu naplate. 
Predsjednik zaključuje raspravu i nakon glasovanja utvrđuje da je predloženi Zaključak o 
donošenju Plana gospodarenja otpadom Grada Hvara za razdoblje 2014. – 2020.g. 
jednoglasno izglasan.  
 

Točka 15.  
Prijedlog Rješenja o dopuni Rješenja o imenovanju Gradskog povjerenstva za procjenu šteta 
od elementarnih nepogoda 
 
Ivana Visković – predsj. Odbora za izbor i imenovanja 
U Gradsko povjerenstvo za procjenu šteta od elementarnih nepogoda predlaže se kao peti 
član Šime Šurjak, dipl. ing.  građ. ,  tako da Gradsko povjerenstvo za procjenu šteta od 
elementarnih nepogoda glasi:  
 

1. Juraj Zaninović, dipl. ing. agr. , predsjednik 
2. Stanislav Štambuk, mr. agr.  
3. Mirjana Pavičić, 
4. Mate Jeličić i 
5. Šime Šurjak, dipl. Inž. građ.  

 
Predsjednik otvara raspravu. Nema prijava za raspravu. Nakon glasovanja Predsjednik 
utvrđuje da je jednoglasno  prihvaćeno predloženo Rješenje o dopuni Rješenja o imenovanju 
Gradskog povjerenstva za procjenu šteta od elementarnih nepogoda.  



Predsjednik zaključuje današnju sjednicu i zahvaljuje svima na pažnji i sudjelovanju u radu 
Gradskog vijeća. 
 
Sjednica je zaključena  u 11:50 sati.  
Zapisnik vodila i sastavila     PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 
Suada Bićanić, dipl. iur. 
        Marko  Jeličić, dipl. iur.  
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 

 


